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Proszę o rozważenie możliwości podświetlenia przystanków 

autobusowych na terenie naszego miasta. 

Obecnie brak tego oświetlenia nie jest dużym problemem, ale 

jesienią i zimą niestety na przystankach jest bardzo ciemno. Zwłaszcza 

przy wyłączonym oświetleniu ulicznym. Można rozważyć delikatne, nie 

pobierające dużo energii, podświetlenie ledowe — tam, gdzie jest źródło 

energii, a światła solarne — tam, gdzie nie ma dostępu do sieci 

energetycznej. Umożliwi to bezpieczniejsze oczekiwanie na autobus i np. 

odczytanie rozkładu jazdy. 

Podświetlenie w znaczący sposób może poprawić bezpieczeństwo i 

komfort osób oczekujących na komunikację miejską. 
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